

Amazing CHINA 中国

8D6N
畅游江南

(上海 / 苏州 / 杭州 / 无锡 / 乌镇)

LEISURE JIANGNAN

SHANGHAI / SUZHOU / HANGZHOU / WUXI / WUZHEN

Penang ✈️ Shanghai Tour Code: PCSS-5



China
中国



5星标准酒店：乌镇伊甸园铂金酒店或同级
5 STAR STANDARD HOTEL :
WUZHEN EDEN PLATINUM HOTEL OR SIMILAR



Guangfulin Ruins Park
广富林遗址公园



Jinji Lake Scenic Spot
金鸡湖风景区



Chenghuang Temple
Commercial Area
城隍庙商圈



West Lake Scenic Area
西湖风景区

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Tang Bohu Garden
唐伯虎园林



Xiangmen Ancient City Wall
相门古城墙遗址



Liulang Wenying Park
柳浪闻莺

精简行程：

第一天 槟城 中转城市 上海
(机上用餐/晚)

- ☑ 佛罗伦斯小镇
- ☑ 入住酒店

第二天 上海 - 苏州
(早/午/晚)

- ☑ 广富林遗址公园「松江小故宫」
- ☑ 外观水上金字塔博物馆
- ☑ 打卡网红书店 朵云书院
- ☑ 金鸡湖风景区 (外观鸟巢、远观东方之门)

第三天 苏州 - 无锡
(早/午/晚)

- ☑ 唐伯虎园林 (苏州园林)
- ☑ 网红打卡平江路历史街 + 仁恒仓街
- ☑ 相门古城墙
- ☑ 无锡长广溪湿地公园

第四天 无锡 - 乌镇
(早/午/晚)

- ☑ 鼋头渚风景区
- ☑ 太湖绝美风光
- ☑ 乌镇西栅风景区
- ☑ 西栅大街

第五天 乌镇 - 杭州
(早/午/晚)

- ☑ 西湖风景名胜 (金牛出水、西湖天地)
- ☑ 帝王御花园 柳浪闻莺
- ☑ 花港观鱼
- ☑ 明清河坊街

第六天 杭州 - 上海
(早/午/晚)

- ☑ 江南茶园风光 + 网红背篓采茶体验
- ☑ 南京路步行街
- ☑ 豫园城隍庙商圈 (九曲桥、湖心亭)

第七天 上海 中转城市 槟城
(早/机上用餐)

- ☑ 非物质遗产文化体验馆

第八天 抵达槟城

★★★★★ 购物站 ★★★★★

- ☑ 茶叶
- ☑ 珍珠
- ☑ 玉器

★★★★★ 叉盘刀 ★★★★★

✓ 6早餐/5午餐/5晚餐

风味餐：

- ★ 姑苏风味
- ★ 杭帮风味
- ★ 酱排骨风味
- ★ 水乡风味
- ★ 本帮风味
- ★ 太湖风味
- ★ 古镇风味
- ★ 松江风味
- ★ 海鲜自助烤肉风味

观光景点：

上海

- ◆ **城隍庙商圈** - 走进上海老街，您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格独具的，集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街，历史上曾以庙前大街为名，汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行，一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。
- ◆ **广富林遗址公园+水上金字塔博物馆** - 上海最奇特的建筑，漂浮在水上的博物馆，耗资200亿历经10年建成，不得不说的是最具特色的“漂浮”湖中，现代中式建筑样式的“金字塔”型博物馆。从远处看，湖面上只有一户人家的屋顶，好像被水淹没了一样。

苏州

- ◆ **唐伯虎园林** - 到了清代初年，桃花庵尚存部分建筑。顺治间，名医沈明生徙苏得此宅，构亭台，植竹木，池沼叫长宁池，内植荷花，岸夹芙蓉，并跨塘建一亭，取名“蓉镜亭”。当时莫俨高曾写有《送明生先生迁六如别业》一诗：“六如泼墨狂歌处，桃树无多潭水秋；之子移家当胜地，一楼八咏继风流。”到了乾隆年间，有僧禅林、道心，又就其地改建为宝华庵，古庵犹存。
- ◆ **相门古城墙遗址+登古城墙** - 相门原名匠门，位于江苏苏州城东，因曾是各种手工工匠聚居之地而名。据传吴王阖闾曾命铸剑高手干将于此设炉铸剑，故又名干将门。后称“相门”是音的转变。
- ◆ **金鸡湖风景区** - 是开放式国家5A级旅游景区，位于苏州工业园区金鸡湖商务区，景区总面积11.5平方公里，其中水域面积7.4平方公里。作为全国唯一“国家商务旅游示范区”的集中展示和核心区，金鸡湖商务旅游与园林古城交相辉映，共同构成苏州旅游“古韵今风”的双面绣。

杭州

- ◆ **西湖风景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外，是中国著名的旅游胜地，也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。
- ◆ **柳浪闻莺** - 南宋时为帝王御花园，称聚景园，清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪闻莺公园，地处西湖东南隅湖岸，占地约二十一公顷。园林布局开朗、清新、雅丽、朴实。柳丛衬托着紫楠、雪松、广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。是欣赏西子浓妆淡抹的观景佳地，临水眺望，视野开阔，空气清新，令人心旷神怡。

无锡

- ◆ **鼋头渚风景区** - 位于江苏省无锡市滨湖区鼋渚路1号，横卧太湖西北岸的一个半岛，占地面积5.39平方千米，因巨石突入湖中形状酷似神龟昂首而得名，诗人郭沫若的“太湖佳绝处，毕竟在鼋头”的诗句赞誉。江南地区规模最大的山水园林胜境，拥有充山隐秀、鹿顶迎晖、鼋渚春涛、横云山庄、万浪卷雪、湖山真意、十里芳径、太湖仙岛、江南兰苑、樱花谷、无锡人杰苑及中楼晨雾、广福古寺等较为出名的景点。

乌镇西栅

- ◆ **乌镇西栅** - 位于浙江省嘉兴桐乡市乌镇西大街，毗邻京杭大运河，并有公路直通江苏、苏州和桐乡市区，亚热带季风气候，4.92平方公里，以商务旅游、休闲度假为主，是AAAAA景区，著名景点有茅盾纪念馆、薛庆堂、草木本色染坊等。街区内的名胜古迹、手工作坊、经典展馆、民俗风情、休闲场所让人流连忘返，自然风光美不胜收，泛光夜景气势磅礴。

★★★★★ zzzz ★★★★★

酒店住宿4+5 (6晚)

- ✓ 上海三甲港绿地铂派酒店或同级 x1晚
- ✓ 苏州维笙天平大酒店或同级 x1晚
- ✓ 无锡曙光薇酒店或同级 x1晚
- ✓ 杭州清京花园酒店或同级 x1晚
- ✓ 乌镇伊甸园铂金酒店或同级 x1晚
- ✓ 上海瑞贝庭酒店或同级 x1晚

自费项目：姑苏七里山塘夜游+无锡清名桥古街+杭州城市阳台夜景+杭州之门地标+钱塘江灯光秀+上海黄浦江游船+外滩最美夜景【RMB 380/人】

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日、公众假期、天气状况、交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Nanjing Road Pedestrian Street
南京路步行街



Wuzhen West Scenic Area
乌镇西栅



The Ming-Qing Street
明清河坊街

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ SHANGHAI (MOB/D)

- ☑ Florence Town
- ☑ Check-in Hotel

D2 SHANGHAI - SUZHOU (B/L/D)

- ☑ Guangfulin Ruins Park, also known as "Mini Forbidden City of Songjiang"
- ☑ Exterior of the Waterborne Pyramid Museum
- ☑ Must-visit trendy bookstore, Duoyun Academy
- ☑ Jinji Lake Scenic Area (Exterior of the Bird's Nest, Distant View of the Oriental Gate)

D3 SUZHOU - WUXI (B/L/D)

- ☑ Tang Bohu Garden (a classical Suzhou garden)
- ☑ Trendy photo spot at Pingjiang Road + Renheng Warehouse Street
- ☑ Xiangmen Ancient City Wall
- ☑ Wuxi Changguangxi National Wetland Park

D4 WUXI - WUZHEN (B/L/D)

- ☑ Turtle Head Isle Scenic Area
- ☑ Beautiful scenery of Lake Tai
- ☑ Wuzhen West Scenic Area
- ☑ Wuzhen West Street

D5 WUZHEN - HANGZHOU (B/L/D)

- ☑ West Lake Scenic Area (Golden Ox Spouting Water, West Lake Tiandi)
- ☑ Emperor Qianlong's Imperial Garden, Liulang Wenyi
- ☑ Viewing Fish at Flower Harbor
- ☑ The Ming-Qing Street

D6 HANGZHOU - SHANGHAI (B/L/-)

- ☑ Scenic Views of Jiangnan Tea Plantations + Trendy Bamboo Basket Tea Picking Experience
- ☑ Nanjing Road Pedestrian Street
- ☑ Yuyuan City God Temple Commercial District (Nine-Turn Bridge, Mid-Lake Pavilion)

D7 SHANGHAI ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG (B/MOB)

- ☑ Intangible Heritage Cultural Experience Museum

D8 ARRIVAL IN PENANG



SHOPPING STOP

- ✓ Tea Leaf
- ✓ Pearl
- ✓ Jade



✓ 6 Breakfasts / 5 Lunches / 5 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Suzhou-style cuisine
- ★ Water town-style cuisine
- ★ Ancient town-style cuisine
- ★ Hangzhou-style cuisine
- ★ Local-style cuisine
- ★ Songjiang-style cuisine
- ★ Seafood buffet barbecue-style cuisine
- ★ Sauce spare ribs-style cuisine
- ★ Lake Tai-style cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- ◆ **Chenghuang Temple Commercial Area** - Stepping into the old streets of Shanghai, you feel like you've traveled back to the bustling market of Shanghai 100 years ago. This street, located within the Yuyuan commercial tourist area, has a unique style and serves as a multifunctional street combining tourism sightseeing, shopping, leisure entertainment, and cultural displays. Historically known as Temple Front Street, it was home to some of Shanghai's earliest banks, jewelry shops, silver houses, taverns, teahouses, theaters, and businesses.
- ◆ **Guangfulin Ruins Park + Waterborne Pyramid-shaped Museum** - The most peculiar building in Shanghai is a museum that floats on water. It cost 20 billion yuan and took 10 years to build. It's truly unique because it seems to float on the lake, resembling a modern Chinese-style pyramid. When viewed from a distance, it looks like only the roof of a house is visible on the lake, as if it's submerged in water.

SUZHOU

- ◆ **Tang Bohu Garden** - During the early Qing Dynasty, some structures of Taohua An remained intact. Shen Mingsheng, a renowned physician, acquired the residence during the reign of the Shunzhi Emperor. He expanded it with pavilions, terraces, and Changning Pond, adorned with lotus and hibiscus flowers. Mingsheng also erected Rongjing Pavilion over the pond. Mo Yanga composed a poem, "Sending Mr. Mingsheng off to his new home in Liuru," praising the elegance of the new residence. Later, monks Chanlin and Daoxin converted the site into Bao Hua Temple during the Qianlong Emperor's reign, which remains as an ancient temple today.
- ◆ **Xiangmen Ancient City Wall + Climbing the Ancient City Wall** - Originally named Jiangmen, Xiangmen is located in the eastern part of Suzhou, Jiangsu Province, China. It earned its name because it was once a gathering place for various artisans and craftsmen. According to legend, King Helu of Wu once ordered the master swordsmith Gan Jiang to set up a furnace here to forge swords, hence it was also called Gan's Gate. Later, it was renamed "Xiangmen" due to a change in pronunciation.
- ◆ **Jinji Lake Scenic Spot** - It is an open national 5A-level tourist attraction located in the Jinji Lake Business District of Suzhou Industrial Park, with a total area of 11.5 square kilometers, including a water area of 7.4 square kilometers. As the only "National Business Tourism Demonstration Zone" in the country, the Jinji Lake Business Tourism Area and the ancient garden city complement each other, jointly forming the dual-sided embroidery of Suzhou tourism, blending ancient charm with modern style.

HANGZHOU

- ◆ **West Lake Scenic Area** - Renowned both domestically and internationally for its beautiful lake views and numerous famous historical sites, West Lake is a famous tourist destination in China, often referred to as a paradise on Earth. On June 24, 2011, the "Cultural Landscape of West Lake, Hangzhou, China" was officially inscribed on the UNESCO World Heritage List.
- ◆ **Liulang Wenyi Park** - During the Southern Song Dynasty, it served as an imperial garden known as Juring Garden. In the Qing Dynasty, the old scenes of Liulang Wenyi were restored. Now it's Liulang Wenyi Park, located in the southeast corner of West Lake, covering an area of about 21 hectares. The garden layout is spacious, fresh, elegant, and simple. Willows complement purple nanmu trees, cedar trees, magnolias, peaches, cherry blossoms, and roses. It's an ideal place to admire the picturesque scenery of the West Lake, with a broad view, fresh air, and a serene atmosphere.

WUXI

- ◆ **Turtle Head Isle Scenic Area** - Located at No. 1 Yuezhu Road in Binhu District, Wuxi City, Jiangsu Province, China, Turtle Head Peninsula lies across the northwest shore of Lake Tai. Covering an area of 5.39 square kilometers, it's named for a rock resembling a turtle lifting its head. Poet Guo Moruo praised it as "The best of Lake Tai is ultimately found at Turtle Head." It's the largest landscape garden in Jiangnan, featuring attractions like Hidden Beauty of the Mountains, Deer Summit Greeting the Sun, and more.

WUZHEN WEST SCENIC AREA

- ◆ **Wuzhen West Scenic Area** - Located on West Street in Wuzhen, Tongxiang City, Zhejiang Province, adjacent to the Beijing-Hangzhou Grand Canal, this area covers 4.92 square kilometers. It has a subtropical monsoon climate and is a AAAA scenic area focused on business tourism and leisure vacations. Key attractions include the Maodun Former Memorial Hall, Xiqing Hall, and the Natural Dyeing Workshop. Visitors can explore historical sites, handicraft workshops, exhibitions, folk customs, and leisure venues, enjoying the breathtaking natural scenery, particularly the stunning night views.



HOTEL OR SIMILAR 4+5 (6 NIGHTS)

- ✓ Shanghai Green Land Bopai Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Suzhou Tianping Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Wuxi Shuguang Wei Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Wuzhen Eden Platinum Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Hangzhou Pujiang Garden Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Shanghai Ruijin Hotel or similar x 1 Night

Optional Tour : Suzhou's Seven-Li Shantang Night Cruise + Wuxi's Qingming Bridge Ancient Canal Street + Hangzhou's Urban Balcony Night View + Hangzhou's Gateway Landmark + Qiantang River Light Show + Shanghai's Huangpu River Cruise + The Most Beautiful Night View of the Bund [RMB 380/person]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic is affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 上海 SHANGHAI ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C ~ 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C ~ 17°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 23°C ~ 15°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 19°C ~ 6°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	B737 A330		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

